
Protokół Nr XXX/21 
Sesji Rady Miejskiej w Rychwale 
odbytej w dniu 20 kwietnia 2021 roku 
 
 
Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali konferencyjnej Hali widowiskowo-sportowej i trwała  
od godz. 14:15 do godz. 14:55. 
 
 
W sesji wzięło udział 13 radnych.  
Nieobecni: 
-Magdalena Jagodzińska 
-Iwona Małolepsza 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 
- Stefan Dziamara                   - Burmistrz Rychwała 
- Ewa Jędrzejczak                    - Z-ca Burmistrza Rychwała 
- Anna Wróbel                         - Skarbnik UGiM w Rychwale 
- Marzena Grubska                 - Kierownik Referatu Oświaty, Promocji, Kultury i Sportu 
- Karolina Małolepsza            - Kierownik  Referat Gospodarki 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2 do protokołu. 
 
Ad. Pkt.1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Drewniacki otworzył XXX sesję i powitał zebranych. 
Poinformował, że na podstawie listy obecności, jest wymagane quorum, na 15 radnych 
obecnych jest 13 i wszelkie podejmowane uchwały będą prawomocne. 
 
Ad. Pkt.2 
Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Roman Drewniacki poinformował, iż porządek obrad został radnym 
przedstawiony. Spytał czy są uwagi do porządku obrad.  
Uwag nie było. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 
 

1. Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr XLV/305/18 Rady 

Miejskiej w Rychwale z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Rychwał na lata 2018-2022 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały nr XXIV/175/20 Rady 
Miejskiej w Rychwale z dnia 30 października 2020 r. w sprawie ustalenia wysokości 
opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Rychwał i maksymalnej 
wysokości opłaty za wyżywienie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały nr XXII/164/20 Rady 
Miejskiej w Rychwale z dnia 28 sierpnia 2020 r. w sprawie utworzenia Publicznego 



Żłobka w Rychwale, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Rychwał oraz 
nadania statutu. 

7. Wolne wnioski. 
8. Zamknięcie XXX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Rychwale. 

 
Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły od sołtysów interpelacje i zapytania. 
 
 
Ad. Pkt.3 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w materiałach na sesję  
i był on omawiany na posiedzeniu komisji łączonych Rady Miejskiej. 
Przewodniczący spytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie było. 
Przewodniczący poprosił Skarbnik Annę Wróbel o odczytanie projektu uchwały. 
Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 
 

Przewodniczący poddał pod 
głosowanie projekt uchwały: 

za  -13 
przeciw  -0 

wstrzymało się -0 
Na sali obrad obecnych 13 radnych. 
 
Rada Miejska jednogłośnie „za” (13 głosów) podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2021 rok. 
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
 
Ad. Pkt. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr XLV/305/18 Rady Miejskiej w 
Rychwale z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Rychwał na lata 2018-2022 
 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w materiałach na sesję  
i był on omawiany na posiedzeniu komisji łączonych Rady Miejskiej. 
Przewodniczący spytał ,czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt  
uchwały i poddał pod głosowanie: 

za  -13 
przeciw  -0 

wstrzymało się -0 
Na sali obrad obecnych 13 radnych. 
 
Rada Miejska jednogłośnie „za” (13 głosów) podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian 
do Uchwały Nr XLV/305/18 Rady Miejskiej w Rychwale z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie 



wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Rychwał na lata 
2018-2022  
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
 
 
 
 
Ad. Pkt.5 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały nr XXIV/175/20 Rady Miejskiej w 
Rychwale z dnia 30 października 2020 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 
żłobku prowadzonym przez Gminę Rychwał i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 
 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w materiałach na sesję  
i był on omawiany na posiedzeniu komisji łączonych Rady Miejskiej. 
Przewodniczący spytał ,czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt  
uchwały i poddał pod głosowanie: 

za  -13 
przeciw  -0 

wstrzymało się -0 
Na sali obrad obecnych 13 radnych. 
 
Rada Miejska jednogłośnie „za” (13 głosów) podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian 
do Uchwały nr XXIV/175/20 Rady Miejskiej w Rychwale z dnia 30 października 2020 r. w sprawie 
ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Rychwał i 
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
 
 
 
 
 
Ad. Pkt.6 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały nr XXII/164/20 Rady Miejskiej w 
Rychwale z dnia 28 sierpnia 2020 r. w sprawie utworzenia Publicznego Żłobka w Rychwale, dla 
którego organem prowadzącym jest Gmina Rychwał oraz nadania statutu. 
 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali w materiałach na sesję  
i był on omawiany na posiedzeniu komisji łączonych Rady Miejskiej. 
Przewodniczący spytał ,czy są uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt  
uchwały i poddał pod głosowanie: 

za  -13 
przeciw  -0 

wstrzymało się -0 



Na sali obrad obecnych 13 radnych. 
 
Rada Miejska jednogłośnie „za” (13 głosów) podjęła uchwałę w sprawie  wprowadzenia zmian 
do Uchwały nr XXII/164/20 Rady Miejskiej w Rychwale z dnia 28 sierpnia 2020 r. w sprawie 
utworzenia Publicznego Żłobka w Rychwale, dla którego organem prowadzącym jest Gmina 
Rychwał oraz nadania statutu. 
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
 
 
 
Ad. Pkt. 7 
Wolne wnioski 
  
Radny Paweł Kuczyński zapytał się Burmistrza, czy w tym roku będzie zbierana folia od rolników. 
 
Radny Aleksander Krzyżanowski zapytał się , czy jest już zakończona budowa chodnika na 
Milewie,  jak będzie wyglądało przejście dla pieszych. Oraz jak będzie przebiegał spis 
powszechny mieszkańców. 
 
Radny Włodzimierz Lewandowski powiedział, że mieszkańcy przy ulicy Złotkowskiej ,skarżą się 
na zaniżenie asfaltu przy posesjach, co powoduje powstawanie po deszczu kałuży wody, i 
ochlapywanie przez jadące samochody użytkowników chodnika. 
 
Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza. 
Burmistrz powiedział , że w ubiegłym roku firmy, które odbierały folie  skorzystały z 
dofinansowania i dlatego gmina nie poniosła dużych kosztów związanych z odbiorem folii od 
rolników. W tym roku takiego dofinansowania nie będzie. Burmistrz powiedział , że będzie 
chciał również w tym roku taką zbiórkę zorganizować, ponieważ widzi taką potrzebę ale będzie 
ona odpłatna. 
 
Na pytanie radnego Krzyżanowskiego o termin odbioru chodnika na Milewie, Burmistrz 
odpowiedział ,że nie dostał jeszcze takiej informacji. Przejście dla pieszych jest zaprojektowane 
jako przejście inteligentne, tzn. będzie oświetlone i oznakowane. 
Burmistrz poprosił, żeby zaapelować do rolników , żeby podczas prac polowych nie wjeżdżali 
ciągnikami na chodnik, ponieważ może on zostać uszkodzony. 
 
Burmistrz odpowiedział radnemu Lewandowskiemu, że ulica Złotkowska jest drogą powiatową, 
dlatego przekaże tą informację do Starostwa Powiatowego celem dalszego rozpatrzenia. 
 
Burmistrz poprosił o wyjaśnienie przebiegu spisu powszechnego ludności Wiceburmistrz Ewę 
Jędrzejczak.  
Wiceburmistrz wyjaśniła, że obecnie trwa spis osób przez system informatyczny. Każdy, kto ma 
dostęp do Internetu może to zrobić osobiście na stronie internetowej: spis.gov.pl  lub zgłosić 
się do pracownika w urzędzie, który udzieli pomocy. Dla osób , które same tego nie zrobią, będą 
dzwonić rachmistrzowie w celu umówienia terminu do przeprowadzenia spisu.  
  
 



 
 
 
Ad. Pkt.8 
Zamknięcie XXX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Rychwale. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Roman Drewniacki zamknął 
XXX Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w  Rychwale. 
 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Rychwale 
Aleksandra Konieczka 

Roman Drewniacki 
 
 
 


